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Vážení a milí spoluobčané, 
 
v září proběhly v obci komunální volby, chci poděkovat občanům, kteří přišli k volbám vyjádřit svůj názor a 
tím aktivně projevili zájem o další vývoj naší obce. Přijímáme tento výsledek s pokorou a odpovědností. 
Budeme nadále zlepšovat prostředí pro obyvatele ve Volárně.  
 

A co nás čeká a na čem začínáme pracovat…        
 
DOTACE – CHODNÍKY PODÉL HLAVNÍ SILNICE + NÁVES 
Stavební povolení máme, nyní se připravuje výběrové řízení na zhotovitele stavby, které musí být připravené 
než se podá žádost o dotaci. Žádost o dotaci by se měla podávat na SFDI v únoru 2023. 
 
DOTACE – MOSTEK – (cyklostezska směrem k TPCA) 
V lednu žádáme o prodloužení platnosti rozhodnutí, prodloužení stavebního povolení, které nám vyprší 
9.2.2023. Když MMR vyhlásí dotace na mostky, budeme hned podávat žádost. 
 
OPRAVA MÍSTNÍ KOMUNIKACE + NOVÝ CHODNÍK 
Začínáme jednat o možnosti vybudování nové pozemní komunikace v obci, par.č. 1151/2 a 1151/3. Čekáme 
na cenovou nabídku na PD. Je to nevíce zničená pozemní komunikace v naší obci. Zda dojde k zadání 
projektu, budeme Vás informovat. Vybudování pozemní komunikace by šlo přes dotaci od MMR a 
vybudování nového chodníku podél komunikace by bylo z vlastních zdrojů obce. 
 
OPRAVA VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ 
Bylo zažádáno o vypracování předběžné studie výměny nového kabelového vedení + nové sloupy veřejného 
osvětlení. Veřejné osvětlení (kabely) jsou v „havarijním stavu“, VO jede někde na dvě fáze, spíše na jednu. 
Zde bychom postupovali na etapy, každý rok by proběhla jedna etapa. Až bude zpracovaná studie, budeme 
vědět více, hlavně na kolik etap se oprava veřejného osvětlení rozprostře. Zde není možno žádat o dotaci, 
musíme zaplatit z vlastních zdrojů obce. 
 
CYKLOSTEZSKA VELKÝ OSEK – VOLÁRNA 
V rámci spolku „Polabský Luh“, kterého je obec Volárna členem,  se začne  pracovat na projektu „ cyklostezka 
Velký Osek – Volárna“. Obec Volárna potvrdila spoluúčast na tomto projektu. S projektovou dokumentací 
souvisí také získání souhlasů všech majitelů pozemků, kudy cyklostezka povede. Po vypracování projektu 
bude následovat podání žádosti o dotaci.  
 
VÝSADBA OVOCNÝCH STROMŮ – směr cyklostezka k TPCA 
Získali jsme dotaci 221 975,--Kč, od Ministerstva životního prostřední, na výsadbu 50ks ovocných stromů. 
V sobotu 19.11 proběhla brigáda, účast cca 30 lidí, sázelo se od 8:30 do 12:30., všech 50 ks stromů je 
zasázeno. Všem zúčastněným moc děkujeme za pomoc a ženám děkujeme za výborné občerstvení. 
Následně budeme  žádat Středočeský kraj o dotaci, 1500,--Kč na jeden vysazený strom,  jedná se o dotaci na 
„následnou péči“.  
 
 



 
GRATULACE K VÝROČÍ 70, 75 , 80 a poté každého roku života 
Zastupitelstvo obce v prosinci odsouhlasí vnitřní směrnici „Významné životní události občanů obce Volárna“, 
nově se bude gratulovat i k výročí 75let. Nyní se gratulovalo pouze 70, 80 a poté každého roku života. 
 
OPRAVA „PUMPY“ U KOUPALIŠTĚ 
Pumpa u koupaliště byla v havarijním stavu, oprava pumpy byla nutná a nebyla vůbec technicky jednoduchá. 
K tomuto typu pumpy již nedělají žádné náhradní díly, vše muselo být vyrobeno na míru. Děkuji panu 

Radoslavu Bořkovi a Martinovi Janebovi. Skvělá práce      . 
 
VYJETÝ OLEJ – KAM S NÍM 
Jelikož firma AVE a.s. již nebere vyjetý olej z aut, sekaček, motorek …. Obec Volárna zajistila firmu, která nám 
tento olej odveze. Jednou za rok bude vyhlášen termín, kdy občané donesou vyjetý olej na obecní úřad, olej 
bude následně firmou odvezen a ekologicky zlikvidován. První předpokládaný termín je na jaře 2023. 
 
PD NA REKONSTRUKCI OBECNÍHO ÚŘADU 
Projekt je hotový. Nyní čekáme na stavební povolení. Pak zda MMR vyhlásí dotace, budeme podávat žádost 
o dotaci. 
 
INSTALACE DOPRAVNÍHO ZRCADLA V OBCI, SNÍŽENÍ MAXIMÁLNÍ POVOLENÉ RYCHLOSTI V OBCI 
Na žádost občanů řešíme instalaci dopravního zrcadla při výjezdu z místní komunikace par. č. 1161/5, směr 
Velký Osek a dále na žádost občanů jsme zažádali o přezkoumání dopravní situace v obci Volárna, o snížení 
maximální rychlosti z 50 km/hod na 40 km/hod v celé obci.  O výsledku Vás budeme informovat. 
 
ZMĚNA UŽÍVÁNÍ HASIČSKÉ NÁDRŽE „KOUPALIŠTĚ“ 
Na žádost občanů jsme zažádali na životní prostředí Kolín o změnu užívání stavby „koupaliště“, které je 
vedeno jako hasičská nádrž. Změna by byla, aby se zde mohly chovat ryby a bylo to zde využito  pro naše 
malé i velké rybáře. Je to zatím v prvopočátku jednání, uvidíme, zda to životní prostředí vůbec povolí a nebo  
za jakých podmínek.  
 
NOVÝ ÚZEMNÍ PLÁN OBCE 
Nový územní plán obce pokračuje dle Smlouvy o dílo.  
 
PLATEBNÍ PORTÁL STŘEDOČESKÉHO KRAJE 
Pro naše občany jsme nově zřídili zaplacení poplatků za komunální odpad a poplatků ze psů pohodlně 
z domova od svého počítače. 
 
BIO popelnice 
8.12.2022 bude navíc jeden svoz BIO popelnic. 
 

Jak na to? 

• Pro využití této služby postačí otevřít webové stránky naší obce , kde v hlavní nabídce vyhledáte ikonu 

Platebního portálu a pouhým jedním kliknutím budete přesměrování na přehled všech poplatků. 

 

Zde si vyberte daný produkt, vyplníte požadované informace a poté už si jen vyberte pro Vás nejvhodnější 

platební metodu, a to buď přes platební bránu nebo bankovním převodem. Pro bankovní převod můžete 

použít vygenerovaný QR kód. Jednodušší a rychlejší už to být nemůže. 

 
 

 



 

 

Na hlavní stránce obce uvést odkaz na Platební portál Středočeského kraje.  

 
 

 
 
 
Moc děkujeme občanům, kteří si udržují pořádek před svými domy a sekají si trávu.  
 
 
Rok 2022 se kvapem blíží ke konci. Čeká nás rozsvícení vánočního stromu 26.11.2022 a Mikulášská pro děti i 

dospělé v obecní hospodě  3.12.2022. Moc se na Vás těšíme.       
 
 
Děkuji za pozornost 
Dana Bayerová – starostka obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


